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Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over een intercitystation in Harderwijk (ingezonden 2 maart 2015). 

Vraag 1
Voldoet station Harderwijk binnen afzienbare tijd aan de norm om intercity-
station te worden? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat, indien inpasbaar, station Harderwijk de intercitystatus 
moet krijgen? 

Vraag 3
Kan de MIRT-studie1 (driehoek Utrecht, Weesp, Harderwijk) naar de mogelijk-
heden om onder meer Harderwijk een intercitystation te maken worden 
versneld?

1 MIRT: Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport
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